
 
Odpověď na návrh p. Kaleji - zřízení skupiny efektivní bezpečnost. 
 
Po promyšlení a prodebatování vašeho návrhu s některými zúčastněnými lidmi jsem došel           
k tomuto názoru. Kdybychom o něčem takovém chtěli uvažovat, bylo by nejlepší se napřed 
zeptat velitele MP, zda už tyto informace má a jaké z toho plynou závěry pro MP a město. 
Městská policie vypracovala podrobnou a přehlednou zprávu o činnosti MP. A nevím, jaké 
skutečnosti je možné sdělit a které se sdělit nesmí. 
Co se týká varianty zrušená městské policie, je i jenom v kontextu s předloženou zprávou 

nemyslitelná věc a nemá smysl o ní ani polemizovat. Redukce počtu strážníků je, vzhledem k 

jejich minimálnímu počtu 24hod. provozu ve dvou, také nemožná. Naopak je podstav. 

Konzultace s jinými městy by byla možná pouze se souhlasem toho kterého starosty města jako 

vrchního velitele. A jednání v jiném městě je už reprezentace města, která má často větší 

význam, než pouze návštěva a zjištění konkrétních informací. Které nám nejsou povinni sdělit. 

Bylo by zajímavé vědět, jak provozují kamerový systém jinde, jaká je spolupráce kamerového 

systému a MP i zkušenosti s větším počtem strážníku, parkováním, měřením rychlosti. Ale i tyto 

informace je možné zjistit bez oficiálního zřizování takto široké a různorodé pracovní skupiny. 

Svoji nominaci do „bezpečnostní skupiny“ beru jako přirozenou vzhledem k úzké spolupráci s 

MP i PČR. 

Byl jsem přítomen u řešení přestupků různých typů a řešení bylo vždy korektní a velmi vstřícné. 

Na druhou stranu očekáváme od strážníků a policie ČR dohled nad pořádkem a dodržování 

právních regulí, které jsme si jako společnost sami určili. Jelikož je vnímání i nutnost vymáhání 

práva čím dále výraznější, tak v některých případech je toto důslednější vymáhání práva pro nás 

samotné nepříjemné. 

O tomto jsem mluvil i se zastupitelem panem Kalejou. Navrhl jsem mu, že v tomto znění 

dokument podpořit nemůžu, nejlépe by bylo dokument stáhnout, domluvit se na jednání 

s několika zastupiteli, s velitelem městské policie, který může vysvětlit mnoho nejasností, které 

se nám laikům zdají nejasné, a možná nebude nutné jakoukoliv jinou skupinu vytvářet. 

 

S pozdravem Vladimír Dvořák 

 


